
 

 

Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 4 

 
Koosoleku toimumise aeg: 17.06.2019, kell 18.30 – 20.05. 
Koht: Are Kool 
 
Kohal viibisid hoolekogu liikmed: Maila Aak, Pille Kuusik, Kaialiis Roostalu, Reelika Elleste, Leelo Lusik, 
Kärt Pähkel ja Raigo Oskar. 
Puudusid hoolekogu liikmed: Saale Prints, Merit Matsalu ja Vilja Alamaa. 
Kutsutud: Anneli Uibu, Ülle Krusemann ja Aive Annuste. 
 
PÄEVAKORD: 

1. Tori Vallavalitsuse määruse eelnõu – Haridusasutuse direktori vaba ametikoha täitmiseks 
korraldatava konkursi läbiviimise kord. 

2. Are Kooli lasteaia 2018/2019 õppeaasta ülevaade. 
3. Are Kooli hoolekogu anonüümne tagasisideküsitlus lapsevanematele 2018/2019 õppeaasta 

kohta. Kokkuvõte ja edasised eesmärgid. 
4. Jooksvad küsimused. 

 
1. Haridusasutuse direktori vaba ametikoha täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise kord. 
Hoolekogu esimees Pille Kuusik andis ülevaate määruse eelnõust ja hoolekogu liikmete 
ettepanekutest. Hoolekogu liikmed avaldasid arvamuse ja andsid tagasiside e-kirja kaudu. 
 
2. Are Kooli lasteaia 2018/2019 õppeaasta ülevaade. 
Direktor Anneli Uibu andis ülevaate lasteaia 2018/2019 õppeaastast. Hoolekogu liikmed andsid 
tagasiside e-kirja kaudu, üks liige täiendas ülevaadet.  
 
3. Are Kooli hoolekogu anonüümne tagasisideküsitlus lapsevanematele 2018/2019 õppeaasta kohta. 
Kokkuvõte ja edasised eesmärgid.  
Pille Kuusik esitas kokkuvõtte koolist ja lasteaiast eraldi. Edasised eesmärgid ja ettepanekud esitati 
direktor Anneli Uibule. 
Are Kool: 

 Kooli tugevused - KIVA programmi toimivus, nutivaba kool. 

 Kooli nõrkused - võimla ja arvutiõppe puudumine. 

 Muud ettepanekud - rohkem huviringe. 
Are Kooli lasteaed: 

 Lasteaia tugevused - toredad üritused, matkad. 

 Lasteaia nõrkused - vähe üritusi koos vanematega. 

 Muud ettepanekud - lasteaiabussis võiks olla palgatud reisisaatja. 
Küsitluse kokkuvõte esitatud koosoleku protokolli Lisana. 
 
4. Jooksvad küsimused: 

1) Ülle Kruusemann rääkis lasteaia pilli- ja spordiringi toimimisest ning edasisest plaanist. 
2) Aive Annuste andis ülevaate klassi lõpetamisest ja kordamisest, olemas erilised lapsed, 
kes õpivad eriprogrammi alusel. 
3) Raigo Oskari ettepanek oli saata hoolekogu liikmete nimekiri E-kooli ja Eliisi, et 
lapsevanemad teaksid, kes neid hoolekogus esindavad. 
4) Info Anneli Uibult - tulevikus lasteaiaarve maksmise võimalus otsekorraldusega. 



5) Pille Kuusik uuris hoolekogult, kas on vajadus hoolekogu koolituse järgi. Hoolekogul 
eraldi eelarvet pole, iga liige peaks koolituse ise tasuma. 
6) Kärt Pähkel andis ülevaate Sindi lasteaia hoolekogu koosolekust ja headest ideedest, 
mida võiks rakendada Are Kooli lasteaias: 

 Hambaarst kontrolliks laste hambaid; 

 Praepäev võiks olla magustoiduta; 

 Lastevanemate koolitamine ja arenguvestlustesse kaasamine. 
Ettepanek, et hoolekogu võiks külastada Tammiste lasteaeda. 

 
 

   
  
 
 
 
 
Pille Kuusik       Reelika Elleste 
Hoolekogu esimees      Protokollija 


